



SERVICE AGREEMENT

1st party

One Guarantee Corporation for Gen. Cont.

CR # 2055137003

2nd party

M/S; Razan Khalif Al-Harbi General Contracting Company.

C.R; 2050567663

The Second Party has a Sub-Contract Agreement with the First Party to provide project services to the First Party for the execution to Electrical, Mechanical and Civil works at different projects in the Kingdom of Saudi Arabia.

The Second Party shall provide the project services at any time during the project duration and the terms and conditions acceptable by the First Party.

Activity: Electrical, Mechanical & Civil Works.

Agreement: Until the duration of the project and as mutually agreed by both parties.

Payment: As mutually agreed.

Both Parties have agreed and signed this Sub-Contract Agreement valid for One year.

First Party; One Guarantee Corporation for Gen. Cont.

Second Party: Razan Khalif Al-Harbi General Contracting Company.



التوقيع:

٢٠٥٠٥٦٧٦٦٣

اتفاقية الخدمة

(طرف الاول)

شركة ضمانى واحد للمقاولات العامة

سجل تجاري #2055137003

(طرف الثانى)

م/س: : شركة رزان خليف الحربي للمقاولات العامة

س.ر: 2050567663

أبرم الطرف الثاني اتفاقية عقد من الباطن مع الطرف الأول لتقديم خدمات المشروع إلى الطرف الأول لتنفيذ الأعمال الكهربائية والميكانيكية والمدنية في مشاريع مختلفة في المملكة العربية السعودية.

يجب على الطرف الثاني تقديم خدمات المشروع في أي وقت خلال مدة المشروع وبالشروط والأحكام المقبولة من قبل الطرف الأول.

النشاط: الأعمال الكهربائية والميكانيكية والمدنية.

الاتفاقية: حتى مدة المشروع وحسب ما يتفق عليه الطرفان.

الدفع: حسب الاتفاق المتبادل.

وافق الطرفان ووقعوا على اتفاقية العقد من الباطن هذه والتي تكون صالحة لمدة عام واحد.

الطرف الثانى : شركة رزان خليف الحربي للمقاولات العامة

التوقيع:



رقم الاشتراك 1083990
رقم السجل 22050567663
الرقم الموحد 7038982554

شركة رزان خليف الحربي للمقاولات العامة



رقم الطلب 7011520
تاريخ الطلب 30/09/2025
الرقم الوظيفي 12965

مقدم الطلب

هيزان نور رحمن هيلون

صدر بناء على طلب المشتريات دون ادنى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR